
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 20. april 
2022 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede: Holger, Marianne, Jane, Jesper, Alis, Anette, Carina, 
Frederik, Morten og Johnny 
 
Fraværende: Heidi 

 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat: JN 
 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
Ukraine: Der bliver 

orienteret fra skolens 

side, om mængden 
Ukrainske børn, og 

hvordan de bliver 
modtaget. Børnene 

bliver stille og roligt 
indført i klasserne. 

Økonomien skal 
kommunen/skolen finde 

ud af på bagkant.  
Økonomi: Der bliver 

orienteret om skolens 
økonomi. Skolens 

økonomi ser fornuftig 
ud.  

Der er pt. et forventet 

overskud. Der er snak i 
bestyrelsen om hvad 

pengene kan bruges til. 
Forslag om flere ”varme 

hænder” eller 
efter/videreuddannelse 

til de ansatte. Eller 
indkøb af nye ting.  

d) Til- og afgang 
Der vil blive slået nogle 

stillinger op pr. 1/8-22. 
e) Bæktoften 

Der er pt. 2 studerende i 

 Præsentation af Johnny Nielsen 

 Konfirmationer (kort) 

 Indbydelser til opstart 0. kl. plus 7 
kl. plus invitation til dimission. 

 Klassedannelse for 7. kl.  
 



 

SFOen. Der er 

usikkerhed om 
mængden af studerende 

fra sommer. 
Økonomi i sfo: Der er 

overført midler fra 
tidligere år. Lige nu 

regner vi med et mindre 
overskud for dette 

kalender år. Afregning 

for elever er afgørende 
for, om der bliver 

overskud. 
f) Trivsel  

g) Orientering i øvrigt  
 

Punkt 2 Indkøb af møbler  
Der bliver orienteret om 

situationen fra skolens 
side. 

 Præcisering i forhold til avisartikel 
 

Tovholder  MM  

Punkt 3 Pædagogiske ture 

Mellemtrin og 
overbygning har været 

på pædagogiske ture, 
hvor pædagogikken har 

været i højsædet. PPR 
har været forbi, og der 

har været besøg på 
kommunen for at give 

indblik i hele 
organisationen. 

Indskolingen skal afsted 

sidst i april.  
SFOén ønsker ikke en 

sådan tur. 

 Indhold og udbytte 

Tovholder MM   

Punkt 4 Valg til bestyrelsen 

Jesper: Stiller op til 
genvalg for fire år. 

Holger: stiller op til 
genvalg, men har kun et 

år tilbage med børn i 

skolen. 
Marianne: stiller ikke op 

til genvalg. 

 Tre har tilbudt deres kandidatur – 
overblik over personer til valg.  

 Afholdelse af valg online. Annette 
forestår valget.  

 Særlige ønsker 



 

Jane: stiller ikke op til 

genvalg. 
Alice: Stiller op til 

genvalg for to år. 
Heidi ønsker ikke at 

genopstille. 
Carina (CKS) fra de 

ansatte stopper. 
Kristian Spaabæk (KSJ) 

bliver ny fra de ansatte. 

Frederik Noesgaard (FN) 
bliver fra de ansatte. 

 
Der er lige nu 3 nye 

kandidater til 
bestyrelsen.  

 
Den nye og gammel 

bestyrelse samt 
koordinatorerne fra 

afdelingerne, er med til 
bestyrelsesmødet i juni. 

Tovholder MM  

  
Evt: Spørgsmål til USB til eksamen/terminsprøver? 
 Spørgsmål til ude sko. Hvorfor må lærerne og ikke eleverne? 
 

Punkter til kommende møder:   

 

Hvem skal informeres om hvad?  
 


